
ZÁPIS 
z jednání valné hromady  

 
Honebního společenstva Markvartice (dále VH HS) 

 
konané dne 15. října2021 od 18:00 hod. ve společenské místnosti kabin sportovního areálu 

 v Markvarticích 
 
PROGRAM VH: 
 
1) Zahájení, volba mandátové, volební a návrhové komise, volba zapisovatele VH, určení 
skrutátora, volba ověřovatelů zápisu VH 
 

2) Schválení jednacího řádu VH 
 

3) Volba starosty HS Markvartice 
 

4) Volba nových členů výboru HS Markvartice 
 

5) Diskuze 
 

6) Usnesení a závěr 
 

 
1) ZAHÁJENÍ, VOLBA MANDÁTOVÉ, VOLEBNÍ A NÁVRHOVÉ KOMISE, VOLBA ZAPISOVATELE 
VH, URČENÍ SKRUTÁTORA, VOLBA OVĚŘOVATELŮ ZÁPISU VH 
 
Valnou hromadu zahájil starosta HS Petr Culek v 18:00 hod.  
 
Konstatoval, že podle předběžného sečtení mandátů na prezenčních listinách, je VH  
přítomno 820 mandátů, včetně mandátů zástupců na základě plných mocí. 
 
 
Konstatoval, že VH je usnášeníschopná a může přistoupit k jednání. Z celkového počtu 1312 
hlasů (mandátů) je přítomno 820 hlasů (mandátů). 
 
 
Starosta HS navrhl, aby se o podaných bodech jednání a rozhodnutích či návrzích na 
usnesení hlasovalo vždy jednotlivě.  
Pro: 820 mandátů, proti – 0, zdržel se hlasování – 0. 
Dále navrhl, aby mandátová, volební a návrhová komise jednala a pracovala jednotně ve 
shodném složení 
Pro: 820 mandátů, proti – 0, zdržel se hlasování – 0. 
 
Mandátová komise ve složení Otakar Bíža (zmocněnec majitele pozemků), František Beneš 
(člen HS- majitel pozemků), byla schválena všemi přítomnými hlasy. 
Pro: 820 mandátů, proti – 0, zdržel se hlasování – 0. 
Mandátová komise konstatovala, že jednání VH HS Markvartice je usnášeníschopné ve 
smyslu ust. § 22 odst. 4 zák. č. 449/2001 Sb., o myslivosti, v platném znění. Přítomno je 820 
madátů, včetně zmocněnců. 



 
 
Zapisovatelem VH HS byl zvolen Petr Culek (statutární zástupce vlastníka pozemků), a 
schválen všemi hlasy. 
Pro: 820 mandátů, proti – 0, zdržel se hlasování – 0. 
Skrutátorem určen starosta HS Petr Culek 
Pro: 820 mandátů, proti – 0, zdržel se hlasování – 0. 
Ověřovateli zápisu byli zvoleni Otakar Bíža (zmocněnec majitele pozemků), Dagmar Kosařová 
( vlastník honebních pozemků – člen HS a výboru HS) všemi hlasy. 
Pro: 820 mandátů, proti – 0, zdržel se hlasování – 0. 
 
 
2) SCHVÁLENÍ JEDNACÍHO ŘÁDU VH HS MARKVARTICE 
Byl schválen jednací řád VH, kterým se VH HS Markvartice řídí. 
Pro: 820 mandátů, proti – 0, zdržel se hlasování – 0. 
 
 
3) VOLBA NOVÉHO HONEBNÍHO STAROSTY 
Vzhledem k tomu, že Petr Culek již nemůže vykonávat funkci honebního starosty, byl do této 
funkce navržen Ing. Libor Kunte PhD. Jmenovaný je zároveň místostarostou obce 
Markvartice, tedy statutárním zástupcem obce – vlastníka honebních pozemků v HS 
Markvartice a členem HS Markvartice. 
Volební a návrhová komise navrhla zvolení Ing. Libora Kunte PhD. starostou HS Markvartice. 
Pro 685 mandátů, proti  0, zdržel se : 135 mandátů. 
Volební komise konstatovala, že Ing. Libor Kunte PhD. byl zvolen novým starostou 
Honebního společenstva Markvartice. 
 
4) VOLBA NOVÝCH ČLENŮ HS MARKVARTICE  
Návrhová a volební komise předkládá návrh: Vzhledem k tomu, že někteří členové výboru HS 
Markvartice (Karel Mašek, Ing. Milan Tůma) ztratili mandát k zastupování a výkonu funkce 
člena výboru, navrhuje návrhová a volební komise HS Markvartice, aby byl výbor HS 
Markvartice doplněn o následující členy: 
Jiří Bíža – vlastník honebních pozemků , člen HS Markvartice 
Ladislav Donát – statutární zástupce Obce Horní Habartice – člen HS Markvartice, vlastník 
honebních pozemků (zde zastoupen p. Jaroslavem Mocem, členem zastupitelstva Obce Horní 
Habartice), a to na základě plné moci. Plná moc, která byla veřejně čtena, opravňuje p. 
Jaroslava Moce k zastoupení Obce Horní Habartice při jednání Valné hromady HS 
Markvartice a zároveň k souhlasu s případným zvolením L. Donáta jako člena výboru HS 
Markvartice. 
Hlasování o členství proběhlo jednotlivě ke každému z kandidátů: 
Jiří Bíža:  
Pro 820 mandátů, proti- 0,   zdržel se hlasování – 0 
Ladislav Donát: 
Pro 820 mandátů, proti- 0,   zdržel se hlasování – 0 
Volební komise konstatovala, že oba naržení se stávají novými členy honebního výboru HS 
Markvartice. 
 



5) DISKUZE 
P. Fiedlerová, statutární zástupce firmy Farma Pod Sedlem Huníkov: 
- Žádá, aby myslivci v honitbě nejezdili k posedům a kazatelnám automobily. Pokud bude 
potřeba odvézt ulovenou zvěř, je nutné o tom informovat vlastníka honebních pozemků. 
Ota Bíža odpověděl, že situace je myslivcům známa budou toto respektovat, o čemž již bylo 
hovořeno s p. Petrem Kryštofem, majitelem Farmy Pod Sedlem Huníkov. 
 
P. Fiedlerová, statutární zástupce firmy Farma Pod Sedlem Huníkov: 
- Zjistila, že na jejich pozemcích v katatru Veselíčka (1. díl), je vysekaná cesta v travním 
porostu směrem k posedu pod Šnáblovými. Toto rovněž nelze praktikovat. 
- Ota Bíža odpověděl, že tato připomínka bude rovněž akceptována a připomínkovaná 
situace se již nebude opakovat. 
 
6) Zástupce mandátové, volební a návrhové komise p. Ota Bíža přednesl návrh na usnesení, 
které je nedílnou součástí zápisu o průběhu konání VH HS Markvartice. 
 
Návrh usnesení 
 

1/21 
VH HS schvaluje, že novým starostou HS Markvartice se stává Ing. Libor Kunte PhD. 
 

2/21  
VH HS schvaluje, aby nový výbor HS Markvartice pracoval pro příští období ve složení: L. 
Kunte, M. Moc., D. Kosařová, L. Donát, J. Bíža. 
 

3/21 
VH HS Markvartice ukládá – bývalému starostovi HS, aby neprodleně předal veškerou agendu 
HS novému starostovi, včetně pokladní knihy, pokladny s hotovostí, razítka HS, přístupových 
údajů k aplikaci webhonitba  i další technické a administrativní náležitosti. 
Termín: do 25. 10. 2021 
 

4/21 
VH HS Markvartice ukládá starostovi HS Markvartice Ing. Kuntemu, aby v nejbližší možné 
době oznámil změny ve vedení HS Markvartice všem příslušným orgánům a institucím. 
Termín: do 30. 10. 2021 
 

5/21 
VH HS Markvartice ukládá starostovi HS Ing. Kuntemu– do pěti pracovních dnů (17. října 
2021) vypracovat zápis z VH, provést jeho signaci určenými členy HS a zveřejnit jej na úřední 
desce OÚ Markvartice. 
 

6/21 
VH HS Markvartice konstatuje, že výbor HS Markvartice po jejím jednání ze dne 15.10.2021 
tvoří: 
Ing. Libor Kunte PhD. – starosta HS 
Milan Moc – místostarosta HS 
Dagmar Kosařová 
Ladislav Donát 
Jiří Bíža 
 

 



VH konstatovala, že přijímá toto usnesení, které bylo jednohlasně stvrzeno hlasováním 
jednotlivých členů HS a jejich zmocněnců. Nebylo požadováno jeho změn či doplnění. 
 
Pro: 820 mandátů, proti – 0, zdržel se hlasování – 0. 

Usnesení bylo odsouhlaseno nadpoloviční většinou hlasů.  
 
Honební starosta poté všem poděkoval za účast a valnou hromadu ukončil. 
 
 
 
Zápis provedl: 
 
Mgr. Petr Culek 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
Otakar Bíža 
 
Dagmar Kosařová 
 
 
 
Honební starosta: 
 
Ing. Libor Kunte PhD. 
 

V Markvarticíh dne 15. října 2021 
  
 
 
 


